

《单词百科:looting是什么意思?looting怎么发音?looting的解释和用法》

英语单词looting是什么意思?looting怎么读?looting怎么发音?简答网为您整理了looting的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



looting怎么读

looting的读音:[lu t ŋ]

looting的意思

1、v.抢劫，掠夺(loot的现在分词);

looting的近义词

- 1、boodle n.一群，一组，贿赂;
- 2、booty n.战利品;获得之物;赃物;臀部;
- 3、bread n.面包;食物;营养，营养物;生计;

4、burglarize vt.闯入...盗窃;

5、burgle vt.& vi.破门盗窃;

looting的双语例句

1、In the country's largest cities there has been rioting and looting.

该国的大城市有暴乱和抢劫发生。

2、The trouble began when gangs began breaking windows and looting shops.

一些团伙开始破窗抢劫商店时发生了骚乱。

3、Marauding gangs of armed men have been looting food relief supplies.

持械抢劫团伙一直在四处抢劫救济食品。

4、For many hours mobs controlled the streets, burning and looting aspleased.

反动者控制街道长达数十小时,一路又烧又抢。

5、The invading troops rampaged about in the area , killing, burning and looting.

侵略军在那里横行霸道,杀人放火,抢劫财物。

6、This triggered even more looting and killings.

这引发了更掠夺和屠杀。

7、Some people are worried about looting by the have-nots.

有人担心会被一无所有的(穷)人打劫。

8、In drier areas, police are trying to contain widespread looting.

在淹水较少的地方,警方正试图制止普遍的哄抢行为。

9、It will only if there's nothing already attacking or if you're looting.

如果人物没用被攻击或你已经拾取完毕,它才会继续攻击怪物。

10、Heavy looting Dongpo moonlight-and City line to Savage line.

雨洗东坡月色清,市人行尽野人行.

11、 They had confessed to murder, looting and robbery in the court.

在法庭上,他们已经供认了谋杀、 盗取和抢劫行为.

12、 The troops crossed the country, plundering and looting as they went.

部队经过乡村, 一路抢劫掳掠.

13、 Private looting is heavily punished.

私自抢劫要受到严惩的.

14、 For many hours mobs controlled the streets, burning and looting as they pleased.

在长达几个小时里,暴徒控制了街道, 为所欲为的焚烧、 抢劫.

15、 Troops are being deployed to help with rescue efforts and prevent looting.

部队被派出帮助营救和防止趁火打劫.

以上是简答网为您整理的looting怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于looting

的用法、looting的释义、looting

的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/looting>